
شنبه 1 آذر  99|سال سی و پنجم | شماره 4188
Email : Info.Sobhesahel@Gmail.Com

8
رنجبریان مسوولیت سرپرستی نایب رئیسی را نپذیرفت 

قاسم رنجبریان سرپرستی نایب رئیسی هیات فوتبال هرمزگان را نپذیرفت.  پس از لغو مجمع انتخاباتی هیات فوتبال هرمزگان و موکول شدن آن به زمانی دیگر قرار بود 
قاسم رنجبریان به عنوان سرپرست نایب رئیسی هیات فوتبال هرمزگان بار دیگر در هیات مشغول به فعالیت شود اما این اتفاق نیفتاد و قاسم رنجبریان دبیر سابق هیات این 
پیشنهاد را نپذیرفت. ظاهرا علت این موضوع داوطلبی قاسم رنجبریان برای کاندیدای ریاست هیات فوتبال و عدم علاقه به ایجاد حاشیه سازی توسط برخی افراد در زمان 
که قرار بود مجمع انتخاباتی هیات فوتبال استان هرمزگان  هجدهم آبان ماه با حضور بهاروند سرپرست  برگزاری انتخابات هیات فوتبال استان هرمزگان است.  در حالی 
فدارسیون فوتبال و طالقانی مسئول کمیته امور استان های فدراسیون فوتبال  برگزار و رئیس آن انتخاب شود اما به یک باره این مجمع توسط ستاد مدیریت کرونا  لغو و به 
کاندید ریاست هیات فوتبال هرمزگان هستند. پیش از این اسماعیل  زمانی دیگر موکول شد.عباس امینی زاده، مهدی دسینه ، عبدالمجید دبیده و قاسم رنجبریان چهار 

بواشه هم کاندید ریاست هیات فوتبال بود اما ایشان قبل از مجمعی که برگزار نشد از کاندیداتوری انصراف داد. 

که  دارد  اعتقاد  هرمزگان  دوومیدانی  خوب  مربی 
حرف  خودش  برای  روزی  بندرعباس   دوومیدانی 
حاضر  حال  در  اما   داشت  گفتن  برای  زیادی  های 
وی  بزرگ.  درد  یعنی  این  و  ندارد  شاخصی  دونده 
کنون  که از سال ۱۳۷۴ وارد دوومیدانی شده است ا
این است  آرزویش  که  گردان بسیار خوبی دارد  شا
که این دونده ها بتوانند آینده دوومیدانی هرمزگان 
گفت وگوی اختصاصی صبح ساحل را  را رقم بزنند. 
با این مربی  دو ومیدانی هرمزگان با هم می خوانیم. 

کنید. کامل معرفی   لطفا خودتان را به صورت 
حسین سرنی زاده هستم ، متولد یکم، تیرماه ۱۳۵۹ ، 

کارشناسی رشته آتش نشانی  دانشجوی 
کی به ورزش دو ومیدانی روی آوردید ؟ از 

از سال۱۳۷۴ وارد دومیدانی شدم . 
 از دوومیدانی استان بگویید ؟ 

ندارد  خوبی  روز  و  حال  استان  دومیدانی  متاسفانه 
کمی در شهرستان رودان دونده داریم  و فقط تعداد 
که روزی برای خودش  ولی در شهری  مثل بندرعباس 
حاضر  حال  در  داشت  گفتن  برای  زیادی  های  حرف 

دونده شاخصی نداریم . 
کنید ؟   مربیان خودتان را معرفی می 

عبدالرضاجعفری،   مرحوم   قیاس،  روشن  منصور 
مظفری و میرانی مربیان بنده بوده اند. 

 خانواده هم اهل ورزش هستند؟
بله 

کارهای انجام دادید؟  برای موفقیت در ورزش چه 
ام  کرده  سعی   ، دارم  دوست  را  کردن  ورزش  چون 
کنار بگذارم و از سختی های  مشکلات پیش روی آن را 

ورزش نترسیدم. 
 از هیات دوومیدانی چه انتظاراتی دارید ؟ 

دارم  انتظار  و  ندارد  امکانات  اصلا  دوومیدانی  رشته 
کلاس های آموزشی برای ورزشکاران برگزار شود. 
 با مسوولان ورزش استان چه حرفی دارید ؟

به  دارم  انتظار  و  داریم  حمایت  تقاضای  مسولان  از 
این رشته هم  مانند دیگر رشته ها ی ورزشی اهمیت 

بدهند. 
که با آن ها دویده اید   تعدادی از دوندگان قدیمی 

معرفی می کنید؟
هادی بلالی پور، جمشید آرمات،  بیژن محمود زاده، 
امین طاهری، یوسف حیدری،محسن حقیقت نژاد، 
و  جهانبخش   کیانوش  بشکار،  حسین  پرمر،  امید 
کنار  بنده  که  هستند  دوندگانی  جهانبخش   مهدی 

آن ها دویده ام.  
 در تیم های منتخب استان هم بوده اید ؟ 

بله در سال های  ۱۳۷۸ تا ۱۳۸۸
 چند خواهر و برادر هستید ؟ 

چهار خواهر و سه برادر دارم .
 چه افتخاراتی کسب نموده اید؟

در رشته ۸۰۰ متر و ۱۵۰۰ متر و در مسابقات آموزشگاهی 
کرده ام.  کسب  مقام اول را 

کسی است؟  الگوی شما در ورزش چه 
پدرم بهترین الگو ورزشی برای من است. 

در  دوومیدانی  تا  کرد  باید  چکار  کنید  می  فکر   
مدارس پویاتر شود؟ 

با برگزاری مسابقات در مدارس  می توان استعداد 
انتخاب  آموزان  دانش  بین  از  را  درخشانی  های 
کرد و با پرورش آن ها افتخار آفرین های زیادی در 

صحنه ورزش دوومیدانی خواهیم داشت. 
نگاه  از  استان  میدانی  دوو  مربی  بهترین   

شما؟
منصور روشن قیاس 

نام  را  خود  ورزشی  دوست  ترین  صمیمی   
ببرید؟

امین طاهری 
 قشنگ ترین خاطره ورزشی شما؟

کشوری در شهر سنندج   وقتی اولین بار  به مسابقات 
اعزام شدم زیباترین خاطره ورزشی من رود. 

 تلخ ترین خاطره ورزشی شما؟

که  معلم و مربی بزرگ  فوت  استادم عبدالرضا جعفری 
ک و تلخ  بود.  اخلاق بود واقعا دردنا

 به عنوان یک مربی چه حرفی با جوانان دارید؟ 
هر  به   و  نکنند  فراموش  را  ورزش  وقت  هیچ  جوانان 

که علاقمند هستند آن را ادامه بدهند . رشته ورزشی 
چه  شما  نگاه  از  جهان  و  ایران  دونده  بهترین   

کسانی هستند؟ 
دونده ایرانی حمید سجادی و بهترین  دونده جهان 

هم  یوسین بولت جاماییکایی 
 بهترین راه برای پیشرفت را در چه می دانید ؟

تشویق نونهالان و کشف استعدادها
زیباترین جای هرمزگان از نظر شما کجاست؟ 

گنو خیلی زیباست  کوه 
کنید؟  اوقات فراغت خود را چگونه سپری می 

کنار خانواده هستم  بیشتردر 
در  قدیمی  دوندگانی  با  امروز  دوندگان  فرق   

چیست ؟
دوندگان قدیمی به خاطر تعصبی که به استان و ورزش 
داشتند از جان و دل مایه می گذاشتند اما متاسفانه 

کم رنگ شده است . امروز این موارد خیلی 
 الگوی شما در دوومیدانی چه کسانی بودند؟

مرحوم جعفری 

چه  شما  نگاه  از  هرمزگان  دوندگان  بهترین   
کسانی هستند؟ 

هادی بلالی پور ، جمشید آرماتو دونده جوان حمید 
رضا نجفی از رودان 

مسابقاتی  چه  در  را  مقام  بهترین  دارید  یاد  به   
کسب کردید؟ 

کشور  مقام چهارم در  آموزشگاهی 
کمرنگ شده   چرا حضور پیشکسوتان در ورزش 

است؟
وقتی به پیشکسوتان توجه نمی شود یقینا آن ها هم 
که با  دلگیر می شوند.  اما باز هم هستند پیشکسوتانی 
که به آن ها می شود تمام وجود خود را  همه بی مهری 

گذارند.  در اختیار جوانان می 
جایگاه  به  هرمزگان  ومیدانی  دو  بازگشت  برای   

قبلی خودش در کشور چه پیشنهادی دارید؟
دومیدانی  هیات  با  استان  ورزش  کل  اداره  همکاری 
می تواند  آغاز خوبی برای دوندگان نوجوان و جوانان 
بیشتری  حمایت  ورزش  این  از  هرچه  باشد.  استان 
وبار  شد  خواهد  بیشتر  هم  ها  موفقیت  یقینا  شود 
کشور  دیگر هم شاهد درخشش دوندگان هرمزگانی در 

خواهیم بود. 
 از مشکلات پیست دوو میدانی شهرستان رودان 

برایمان بگویید؟
دوندگان  رودان  ندارد.  تمامی  پیست  این  مشکلات 
بسیار خوبی دارد وباید مسوولان این شهرستان هرچه 

کنند.  زودتر مشکلات این پیست را حل 

گرد دارید؟   در حال حاضر چند شا
گرد نونهال و نوجوان دارم . حدود ۲۰ نفر شا

به  خود  گرد  شا کدام  با  را  افتخارات  بهترین   
دست آورده اید؟ 

فعالیت خودم  که  پنج ماهی است  در حال حاضر 
زودی  به  امیدوارم  و  ام  کرده  شروع  کادمی  آ در   را 

شاهد درخشش این عزیزان در استان باشیم .
 حرف آخر...

از مسوولان استان می خواهم که با هیات دومیدانی 
کنند تا شاهد  و تربیت بدنی آموزشگاه ها همکاری 
روزهای خوبی در زمینه ورزش به خصوص دوومیدانی 
باشیم. اسطوره ای هایی مانند هادی بلالی پور نعمتی 
هستند در دو ومیدانی و باید به فکر حفظ این استوره 

ها باشیم. 

raiisi.mahmood@gmail.com

محمود رئیسی

مربی دوومیدانی هرمزگان :

انتظار داریم به دوومیدانی اهمیت بیشتری داده شود 


